

I found my answer at BLK

Je soussigné Flammand BALIWA NIGAY, de la nationalité congolaise RDC, porteur de passeport n° OF 0141689, me suis vu être traité à la BLK, New delhi par le canal du département chirurgie plastique sous la supervision de M. LOKESH KUMAR du 27 Mars à 08 Avril 2017, de la maladie d'OBESITE trop déclarée.

En honneur et conscience, je témoigne la qualité des soins administrés, c'est-à-dire de la consultation jusqu'à l'intervention chirurgicale et un changement notable se manifeste.

Name: FLAMMAND BALIWA NIGAY

Address: GOMA / NORD-KIVU / RDC

MRD No.: 419258 Date: 08/04/2017

Contact No.: 0813182012 E-mail: jimuzalwa@goma.com

Name of Doctor: LOKESH KUMAR



I found my answer at BLK

To whom concern with, i Flammand BALIWA NGOYI, from the nationality congolese (DRC) the holder passport number OP 0291699, recognize to be healed from the BLK Hospital New Delhi (INDIA) at the department of plastical Surgery under the supervision of the Dr. Lokesh KUMAR, from the date of 27th March to 8th April 2017. suffering of over weight. In honour and conscious, i testify the quality of wellness taken, upon which from the consultation until the surgery intervention, where there is now the great ever changeiment for my health better fine.

Name: FLAMMAND BALIWA NGOYI

Address: GOMA / NORD KIVU DRC

MRD No.: 419258 Date: 08/04/2017

Contact No.: +243813182012 E-mail: jmuzaaliwa@gmail.com

Name of Doctor: LOKESH KUMAR
